

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DIMENSIONS:JORDAN AND EMIRATES COMMERCIAL INVESTMENTS CORPORATION Date: 16-02-2025 12:20:01 PM Subject: Appointment of Chairman and Vice Chairman</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: أبعاد الأردن والإمارات للاستثمار التجاري التاريخ: 16-02-2025 12:20:01 PM الموضوع: تعيين رئيس مجلس الإدارة ونائب الرئيس</p>
<p>Based on the disclosure instructions of issuing companies and the accounting standards and auditing standards for the year 2004, please be informed that the Board of Directors in its meeting held on 2/11/2025, has decided to appoint Mr. Samir Elias Ibrahim Fashho as Chairman of the Board of Directors instead of Mr. Ashraf Sami Muhammad Khalil And to appoint Mr. Khaled Ali Abdul Qader Al-Rimawi as Vice Chairman instead of Mr. Hashem Atta Hashem Muhammad. Effective from this date.</p>	<p>استناداً لتعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 ، يرجى إعلامكم بأن مجلس الإدارة في جلسته المنعقدة بتاريخ 2/11/2025 ، قد قرر تعيين السيد سمير الياس ابراهيم فاشحو رئيساً لمجلس الإدارة وذلك بدلاء من السيد اشرف سامي محمد خليل وتعيين السيد خالد علي عبد القادر الريماوي نائباً للرئيس وذلك بدلاء من السيد هاشم عطا هاشم محمد . وذلك اعتباراً من تاريخه .</p>
<p>11-02-2025</p>	<p>11-02-2025</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: محمود عساكر</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: محمود عساكر</p>